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Abstract (en)
[origin: US4723758A] A safety covering for guide or guard rails has a plastic element of bright material. Besides a contour corresponding to the
guide rail front side to be covered, tabs for engaging the guide rail edges from behind are provided at the longitudinal edges. A special reflecting
insert can augment the optical effect. Signal surfaces applied additionally on the safety coverings at an angle of less than 90 DEG can impart
further optical information to drivers. By local application of such safety coverings on guide rails, optical traffic guidance can be enhanced and easily
modified.

Abstract (de)
Der Sicherheitsüberzug für Leitplanken hat einen Kunststoffkörper (1) aus hellem Material. Nebst einer der zu überziehenden Leitplankenvorderseite
entsprechenden Profilierung (2, 3) sind an den Längsrändern (4), Lappen (5) zum Hintergreifen der Leitplankenränder vorgesehen. Ein besonderer
Reflexeinsatz (6) kann die Wirkung steigern. Zusätzlich an die Sicherheitsüberzüge angebrachte, gegenüber der Fahrtrichtung in weniger als
90° geneigte Signalflächen, können weitere optische Informationen an die Verkehrsteilnehmer tragen. Durch stellenweises Anbringen solcher
Sicherheitsüberzüge an Leitplanken kann die optische Verkehrsführung verbessert und geändert werden.
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